

Title (en)
THERAPEUTIC MATERIAL FOR COVERING WOUNDS AND SKIN LESIONS AND PROCESS FOR THE PREPARATION THEREOF.

Title (de)
THERAPEUTISCHES MATERIAL ZUR BEDECKUNG VON WUNDEN UND HAUTLÄSIONEN SOWIE VERFAHREN ZU SEINER HERSTELLUNG.

Title (fr)
MATERIE THERAPEUTIQUE DESTINEE A RECOUVRIR DES BLESSURE ET DES LESIONS CUTANEES ET SON PROCEDE DE PREPARATION.

Publication
EP 0370097 A1 19900530 (EN)

Application
EP 89906189 A 19890530

Priority
HU 272288 A 19880530

Abstract (en)
[origin: WO8911879A1] The invention relates to therapeutic material for covering wounds and skin lesions and the preparation thereof. The therapeutical material according to the invention contains a carrier impregnated or laminated with a non-irritating emulsion which optionally may be admixed with an effective amount of biologically active material. The therapeutical material covering wounds does not stick in the surface, is permeable for secretions and easy to handle.

Abstract (fr)
L'invention concerne une matière thérapeutique destinée à recouvrir des blessures et des lésions cutanées ainsi que la préparation de ladite matière. La matière thérapeutique selon l'invention contient un support imprégné ou recouvert d'une émulsion non irritante que l'on peut facultativement mélanger avec une quantité efficace de matière biologiquement active. La matière thérapeutique recouvrant les blessures ne colle pas à la surface, est perméable aux sécrétions et facile à manipuler.

IPC 1-7
A61F 13/00; A61L 15/01; A61L 15/03

IPC 8 full level
A61K 9/70 (2006.01); **A61F 13/00** (2006.01); **A61L 15/16** (2006.01); **A61L 15/44** (2006.01)

CPC (source: EP)
A61F 13/00063 (2013.01); **A61F 13/01017** (2024.01); **A61L 15/44** (2013.01); **A61F 2013/00157** (2013.01); **A61F 2013/00519** (2013.01);
A61F 2013/0091 (2013.01); **A61F 2013/00927** (2013.01); **A61L 2300/30** (2013.01); **A61L 2300/404** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8911879A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8911879 A1 19891214; AU 3693989 A 19900105; AU 616769 B2 19911107; DK 19990 A 19900125; DK 19990 D0 19900125;
EP 0370097 A1 19900530; FI 900422 A0 19900126; JP H03500853 A 19910228; KR 900701327 A 19901201

DOCDB simple family (application)
HU 8900023 W 19890530; AU 3693989 A 19890530; DK 19990 A 19900125; EP 89906189 A 19890530; FI 900422 A 19900126;
JP 50568189 A 19890530; KR 900700150 A 19900125